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PROTOKÓŁ Nr VI / 2011 

z obrad sesji Rady Miasta Mława 

odbytej w dniu 11 maja 2011r. 

w sali Miejskiego Domu Kultury 

 

Obrady szóstej zwyczajnej sesji Rady Miasta otworzył Wiceprzewodniczący Rady  

Miasta LESZEK OSLIŹLOK o godzinie 14.00 

Poinformował, że na podstawie § 16 ust. 3 Statutu Miasta Mława Przewodniczący 

Rady Miasta Krzysztof Wasiłowski wyznaczył go do poprowadzenia dzisiejszych obrad. 

Powitał serdecznie przybyłych na sesję Radnych, Burmistrza Miasta Mławy Sławomira 

Kowalewskiego, Zastępcę Burmistrza Janinę Budzichowską, Sekretarza Miasta Mariusz 

Szczechowicza, Skarbnika Miasta Henryka Antczaka, Przewodniczących Zarządów Osiedli, 

naczelników wydziałów, prezesów i dyrektorów jednostek organizacyjnych miasta, 

Przewodniczącą Młodzieżowej Rady Miasta wraz z radnymi, obsługę prawną, przedstawicieli 

mediów oraz mieszkaoców miasta. 

Powitał również gościa – Komendanta Powiatowego Policji w Mławie mł. insp. 

Stanisława Szcześniaka. 

 

mł. insp. STANISŁAW SZCZEŚNIAK 

Podziękował za zaproszenie. Poinformował, że od kilku tygodni jest nowym 

komendantem i dopiero wdraża się do pracy w naszym mieście i powiecie. Cały powiat 

uważany jest za bezpieczny, ale to nie znaczy, że nie może byd jeszcze lepiej.  

Podziękował, że wszystkie wsparcia, jakie do tej pory ze strony władz miasta oraz 

radnych były skierowane pod adresem policji. 

Poinformował, że jest orędownikiem profilaktyki (zawsze lepiej zapobiegad niż 

usuwad skutki). Dlatego też bardzo się cieszy, że wkrótce w mieście zostanie uruchomiony 

monitoring wizyjny. Na początek 4 kamery nie są wystarczające, ale od czegoś trzeba zacząd. 

Ma nadzieję, że kooca tego roku uda się uruchomid o wiele więcej tych kamer.  Monitoring 

nie spowoduje, że pozbędziemy się wszelkich problemów, ale znacznie ograniczy wybryki 

chuligaoskie. 
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Centrum monitoringu będzie się mieściło w Komendzie Powiatowej Policji w Mławie. 

Ma nadzieję, że osoby, które zostaną zatrudnione do obsługi monitoringu będą posiadały 

właściwą wiedzę, która będzie pomocna przy tego rodzaju pracy. 

Na zakooczenie podziękował za wszelkie wspieranie finansowe komendy.  

Te wszystkie środki przeznaczane są na zakup różnego rodzaju sprzętu specjalistycznego  

oraz przyczyniają się do poprawy bezpieczeostwa.  

 

Ad pkt 2. 

 Wiceprzewodniczący Rady Miasta stwierdził na podstawie listy obecności, że na sali 

jest quorum ( 18 radnych ) władne do podejmowania prawomocnych uchwał. 

  

Ad pkt 3. 

 Wiceprzewodniczący Rady Miasta na Sekretarza Obrad zgłosił radnego Janusza 

Wojnarowskiego. 

 

Radny Janusz Wojnarowski wyraził zgodę. 

 

Ponieważ innych kandydatur nie zgłoszono w wyniku jawnego głosowania  

(17 głosami za) Sekretarzem Obrad VI sesji Rady Miasta został wybrany radny JANUSZ 

WOJNAROWSKI. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta zapytał, czy ktoś ma uwagi do porządku obrad? 

Uwag nie zgłoszono. 

 

 Rada Miasta w głosowaniu jawnym (18 głosami za, jednogłośnie) przyjęła porządek 

obrad Rady Miasta w zaproponowanej wersji. 
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Ad pkt 4. 

 Wiceprzewodniczący Rady Miasta poinformował , że protokół  z V sesji Rady Miasta 

odbytej w dniu 29 marca 2011r. był wyłożony w biurze rady w siedzibie Urzędu Miasta  

i każdy Radny mógł się zapoznad. 

Ponieważ uwag nie zgłoszono zaproponował przyjęcie protokołu bez odczytywania. 

 

Radny ARTUR DĘBSKI 

Przypomniał, że na poprzedniej sesji prosił o przesyłanie e-maill protokoły na kilka dni 

przez kolejną sesją. Czy ten temat został podjęty? Czy jest taka możliwośd? 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta LESZEK OŚLIŹLOK 

Poinformował, że w najbliższym czasie zapadną decyzje w tym temacie. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miasta (za – 17 głosów, przeciw – nie było, 

wstrzymało się -1 radny) przyjęła protokół z V sesji Rady Miasta odbytej w dniu 29 marca 

2011r. 

 

Ad pkt 5. 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Mława 

na lata 2011-2023 przedstawił Skarbnik Miasta HENRYK ANTCZAK. Poinformował, że na 

podstawie ustawy o finansach publicznych, gdy dokonywane są zmiany w budżecie miasta  

w zakresie przepływu przedsięwzięd lub gdy zmieniają się relacje istnieje obowiązek 

dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. Jest to dośd obszerny materiał i był 

szczegółowo omawiany podczas posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu oraz 

Komisji Budownictwa,  Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska.  

 Bezpośredni związek zmian dotyczy wprowadzenia nowego zadania, jaki jest 

rozpoczęcia inwestycji pod nazwą  „Budowa przedszkola przy Zespole Placówek 

Oświatowych Nr 2 w Mławie”. 

 Poprosił w imieniu Pana Burmistrza o podjęcie tej uchwały. 
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 Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Budownictwa, Gospodarki 

Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz  Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Budżetu  i uzyskał pozytywną opinię. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (za 18 głosów, jednogłośnie) podjęła  

 

UCHWAŁĘ  Nr VI / 52 / 2011 
 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Mława na lata 2011-2023  
 

Ad pkt 6. 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2011r. przedstawił Skarbnik 

Miasta HENRYK ANTCZAK. Poinformował, że dochody budżetu miasta ustala się w wysokości 

82.088.600,39 zł,-, w tym dochody bieżące: 72.947.834,77 zł,- oraz dochody majątkowe: 

9.140.765,62 zł,-. Jednocześnie wydatki budżetu miasta ustala się w wysokości 

89.365.733,50 zł,- , w tym wydatki bieżące: 73.706.915,11 zł,- oraz wydatki majątkowe: 

15.658.818,39 zł,-  

 Różnica między dochodami a wydatkami stanowi deficyt budżetu w kwocie: 

7.277.133,11 zł,- i zostanie pokryty przychodami pochodzącymi z wolnych środków, jako 

nadwyżki środków pieniężnych na rachunku bankowym budżetu miasta wynikających  

z rozliczeo kredytów i pożyczek z lat ubiegłych. 

 Przychody budżetu w wysokości 3.235.429,11 zł,- (w tym z kredytu 

długoterminowego w wysokości 3.235.429,11 zł,-) przeznacza się na rozchody: spłatę 

wcześniej zaciągniętych zobowiązao z tytułu kredytów w wysokości 65.941,11 zł,- , pożyczek 

w wysokości 369.488,00 zł,- i emisji papierów wartościowych w wysokości 2.800.000,00 zł,- 

 Przychody budżetu w wysokości 10.512.562,22 zł,- i rozchody w wysokości 

3.235.429,11 zł,- ulegają zmianie zgodnie z załącznikiem nr 4 do omawianego projektu 

uchwały. 

 Przedstawiając uzasadnienie do projektu tej uchwały Skarbnik poinformował,  

że dochody wynoszą: + 1.537.549,93 zł,- i dotyczą:   

 Dz. 600 – Transport i łącznośd (+ 44.772,00 zł,-)  
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Rozdział 60016 – Drogi publiczne gminne w kwocie (+44.772,00 zł,-) 

wpłaty mieszkaoców miasta Mława na: 

-  przebudowę nawierzchni z punktami świetlnymi w odgałęzieniu  

od ul. Warszawskiej w Mławie w kwocie (+43.500,00 zł,-), 

- przebudowa chodnika wzdłuż budynku przy ul. Padlewskiego 1/ 2 w Mławie  

w kwocie (+ 1.272,00 zł,-) 

 Dz. 756 – Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek 

nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem  

(+ 1.335,00 zł,-)  

Rozdział  75615 – Wpływy z podatku rolnego, podatku leśnego, podatku od czynności 

cywilnoprawnych, podatków i opłat lokalnych od osób prawnych i innych jednostek 

organizacyjnych w kwocie ( + 1.335,00 zł,-) 

rekompensata utraconych  dochodów  w kwocie (+1.335,00 zł,-) 

 Dz. 801 – Oświata i wychowanie (+ 202.382,38 zł,-) 

Rozdział 80101 – Szkoły podstawowe  kwocie (+179.300,00 zł,-) 

dofinansowanie od Wojewody Mazowieckiego pismo nr FIN.I.3111.17.2011.801  

z dnia 12 kwietnia 2011r. do budowy placu zabaw w ramach programu „Radosna 

Szkoła” dla: 

- Zespołu Placówek Oświatowych Nr 1 w kwocie (+63.850,00 zł,-) 

- Zespołu Placówek Oświatowych Nr 2 w kwocie (+115.450,00 zł,-) 

Rozdział 80195 – Pozostała działalnośd w kwocie (+23.082,38 zł,-) 

- dofinansowanie do projektu edukacyjnego we współpracy międzynarodowej w ramach  

Programu Młodzież w Działaniu „Let’s make poverty  history  through art.!” w kwocie 

 (+7.800,00 zł,-), 

- dofinansowanie do projektu edukacyjnego realizowanego we współpracy międzynarodowej 

w ramach Polsko-Litewskiego Funduszu  Wymiany Młodzieży „Wytyczamy szlaki – łączymy 

ludzi” w kwocie (+15.282,38 zł,-) 

 Dz. 852 Pomoc społeczna (+ 76.082,55 zł,-) 

Rozdział 85232 – Centra integracji społecznej w kwocie (+ 76.082,55 zł,-) 

dotacja celowa na realizację projektu w ramach Programu Operacyjnego Kapitał 

Ludzki; Mławskie Centrum Integracji Społecznej i Zawodowej w kwocie  

(+76.082,55 zł,-) 
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 Dz. 853 – Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej (+ 395.998,00 zł,-) 

Rozdział 85395 – Pozostała działalnośd (+395.998,00 zł,-) 

- dotacja na realizację projektu „INTERNET=świ2@t  bez barier (zakup sprzętu 

komputerowego) z budżetu Unii Europejskiej w kwocie (+336.598,30 zł,-) 

- dotacja na realizację projektu „INTERNET=świ2@t  bez barier (zakup sprzętu 

komputerowego) z budżetu paostwa  w kwocie (+59.399,70 zł,-) 

 Dz. 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska (+ 140.980,00 zł,-)  

Rozdział 90001 – Gospodarka ściekowa i ochrona wód w kwocie (+140.980,00 zł,-) 

wpłaty mieszkaoców miasta Mława na zadania inwestycje pn: 

- budowa odcinka kanalizacji sanitarnej w ul. Ciechanowskiej – etap I w kwocie 

 (+9.600,00 zł,-), 

- budowa sieci kanalizacji sanitarnej w ul. Instalatorów w Mławie w kwocie 

 (+57.000,00 zł,-), 

- budowa sieci wodociągowej i kanalizacji sanitarnej w odgałęzieniu od ul. Dobrskiej 

w Mławie (odcinek od ul. Dobrskiej do działki nr 2222/4) w kwocie (+7.380,00 zł,-), 

- budowa sieci kanalizacji deszczowej w odgałęzieniu od ul. Sienkiewicza w Mławie 

(odcinek od ul. Sienkiewicza do wysokości bloku przy ul. Sienkiewicza 9/13 ) w kwocie 

(+ 42.000,00 zł,-), 

- budowa sieci wodociągowej w ul. Kopernika (odcinek do działki o nr ewid.3112)  

w kwocie (+ 11.000,00 zł,-) 

- budowa sieci wodociągowej w ul. Kryszkiewicza w Mławie ( na odcinku do działki 

4654)  w kwocie (+ 3.200,00 zł,-), 

- budowa sieci wodociągowej w ul. Piekiełko (odcinek do działki 349) w kwocie  

(+ 6.000,00 zł,-), 

- budowa sieci wodociągowej na odcinku ul. XX Dywizji Piechoty Wojska Polskiego  

w Mławie w kwocie (+ 4.800,00 zł,-) . 

 Dz. 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego (+ 10.000,00 zł,-) 

Rozdział 92105 – Pozostałe zadania w zakresie kultury (+10.000,00 zł,-) 

wpływ środków z tytułu dofinansowania koncertu „ Tekla Bądarzewska i jej czasy”  

w kwocie ( 10.000,00 zł,-) przez Polski Bank Spółdzielczy w Ciechanowie.  

 Dz. 926 – Kultura fizyczna (+ 666.000,00 zł,-) 
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Rozdział 92601 – Obiekty sportowe (+ 666.000,00 zł,-) 

Dofinansowanie na budowę  kompleksu boisk sportowych w ramach programu „Moje 

Boisko-Orlik 2012” na terenie Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Mławie  

w kwocie (+666.000,00 zł,-),  w tym:   

- dofinansowanie z Budżetu Paostwa w kwocie (+333.000,00 zł,-)  

- dofinansowanie z budżetu województwa mazowieckiego w kwocie  

(+333.000,00 zł,-)   

 Skarbnik poinformował, że wydatki wynoszą: + 8.814.683,04 zł,- i dotyczą: 

 Dz. 600 – Transport i łącznośd (+ 1.864.240,00 zł,-) 

Rozdział 60014 – Drogi publiczne powiatowe (0,00 zł,-) 

przeniesienie środków w kwocie (-50.000,00 zł,-) z zakupu usług remontowych na 

zakup usług pozostałych w kwocie (+50.000,00 zł,-)  z tytułu zimowego utrzymania na 

podstawie aneksu z dnia 17.03.2011r. 

Rozdział 60016 - Drogi publiczne gminne  (+ 1.864.240,00 zł,-) 

- zwiększenie środków na oczyszczanie kanalizacji deszczowej wraz z monitoringiem 

wizyjnym oraz usuwanie skutków zimy i naprawa nawierzchni ulic w kwocie 

(+150.000,00 zł,-), 

- zwiększenie środków na zakup wiat przystankowych w kwocie (+ 30.000,00 zł,-), 

- przebudowa nawierzchni z punktami świetlnymi w odgałęzieniu od ul. Warszawskiej 

w Mławie w kwocie (+145.000,00 zł,-), 

- budowa nawierzchni placu wokół pomnika Jana Pawła II w kwocie  

(+100.000,00 zł,-), 

- budowa nawierzchni z odwodnieniem w ul. Makowej w Mławie – etap II (odcinek od 

ul. Storczykowej do działki nr 2248) w kwocie (+800.000,00 zł,-), 

- budowa nawierzchni dla placu zabaw na pl. 1 Maja w Mławie w kwocie  

(+15.000,00 zł,-), 

- budowa nawierzchni na przedłużeniu ul. Kopernika – powiązanie z drogą gminną 

dojazdową do dzielnicy przemysłowej w Mławie w kwocie (+250.000,00 zł,-), 

- budowa parkingu przy ul. Instalatorów w Mławie w kwocie (+110.000,00-zł,-), 

- budowa chodnika i parkingu wzdłuż bloku OKM 8 na ulicy łączącej  ul. Ordona  

z ul. Mariacką w kwocie (+50.000,00 zł,-), 
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- budowa nawierzchni w ul. Bronisława Malinowskiego w Mławie w kwocie  

(+ 130.000,00 zł,-), 

- przebudowa chodnika wzdłuż budynku przy ul. Padlewskiego 1/2  w Mławie  

w kwocie (+4.240,00 zł,-), 

- przebudowa ul. Warszawskiej w Mławie P.T. w kwocie (+80.000,00 zł,-) 

 Dz. 750 – Administracja publiczna (+ 290.935,78 zł,-) 

Rozdział 75023 - Urzędy gmin (miast i miast na prawach powiatu) w kwocie   

(+88.900,00 zł,-) 

- zwiększenie środków na zakupy materiałów i wyposażenia w kwocie +44.600,00 zł,- 

- zwiększenie środków na zakup usług pozostałych w kwocie (+7.000,00 zł,-) 

- zwiększenia na zakupy inwestycyjne w kwocie  (+37.300,00 zł,-) w tym na: zakup 

USB - urządzenie zabezpieczające serwer w kwocie 5.000,00 zł,- położenie instalacji 

światłowodowej  pomiędzy Urzędem a Strażą Miejską w kwocie 18.000,00 zł,- oraz 

zakup pieca c.o. do budynku przy ul.  Padlewskiego w kwocie 4.300,00 zł,- oraz 

zamontowanie klimatyzacji w serwerowni  w kwocie 10.000,00 zł,- 

Rozdział 75095 – Pozostała działalnośd w kwocie (+202.035,78 zł,-) 

- zwiększenie  środków na realizację  projektu „ Urząd z klasą przez kompetencje do 

nowoczesności” w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki w kwocie 

(+122.035,78 zł,-), 

- zwiększenie środków na realizację projektu „ True behind a smile” w kwocie 

(+30.000,00 zł,-), 

- zwiększenie środków na realizację projektu „ Town Twinning Mława Moscufo” 

 w kwocie (+25.000,00 zł,-) 

- zwiększenie środków na realizację projektu „ Town Twinning Mława Kriva Palanka” 

 w kwocie (+25.000,00 zł,-) 

 Dz. 754 – Bezpieczeostwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa (+ 335.300,00 zł,-) 

Rozdział 75404 – Komendy Wojewódzkie Policji w kwocie (+51.500,00 zł,-) 

dofinansowanie zakupu samochodu służbowego nieoznakowanego dla potrzeb 

Zespołu Wywiadowców w kwocie (+51.500,00 zł,-) 

Rozdział 75416 – Straż gminna (miejska) w kwocie (83.800,00 zł,-) 

- zwiększenie środków na wynagrodzenia i pochodne dla nowo zatrudnionych 

pracowników do obsługi monitoringu miejskiego w kwocie (+63.800,00 zł,-) 

- zwiększenie wydatków na zakup materiałów i wyposażenia w kwocie (+4.000,00 zł,-) 

- zwiększenie wydatków na zakup usług pozostałych w kwocie (+3.000,00 zł,-) 
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- zwiększenie wydatków na szkolenia pracowników straży miejskiej w kwocie 

(+13.000,00 zł,-) 

Rozdział 75495 – Pozostała działalnośd w kwocie (+200.000,00 zł,-) 

Budowa monitoringu wizyjnego Miasta Mławy – etap II w kwocie (+200.000,00 zł,-) 

 Dz. 801 – Oświata i wychowanie (+ 2.498.218,38 zł,-) 

Rozdział 80101 – Szkoły podstawowe ( +789.517,00 zł,-) 

Zwiększenie odpisu na zakładowy fundusz świadczeo socjalnych: 

- Szkoła Podstawowa Nr 7 w kwocie (+13.854,00 zł,-) 

- Zespół Placówek Oświatowych Nr 1 w kwocie (+2.741,00 zł,-) 

- Zespół Placówek Oświatowych Nr 2 w kwocie (+2.730,00 zł,-) 

Zwiększenie środków na wynagrodzenia i pochodne dla: 

- Zespół Placówek Oświatowych Nr 1 w kwocie (+48.349,00  zł,-) 

- Zespół Placówek Oświatowych Nr 2 w kwocie (+210.673,00  zł,-) 

- Szkoła Podstawowa Nr 6 w kwocie (+286.820,00 zł,-) 

- Szkoła Podstawowa Nr 7 w kwocie (+347.268,00 zł,-) 

Zwiększenie środków dla ZPO Nr 1 w Mławie w kwocie (+30.000,00 zł,-)  

z przeznaczeniem na remont korytarza w kwocie 26 000,00 zł oraz zakup 

komputerów w kwocie 4.000,00 zł,- 

Budowa placu zabaw przy ZPO Nr 1 w Mławie w ramach projektu „Radosna Szkoła”  

w kwocie (+ 127.700,00 zł,-) 

Budowa placu zabaw przy ZPO Nr 2 w Mławie w ramach projektu „Radosna Szkoła”  

w kwocie (+ 230.900,00 zł,-) 

Zmniejszenie środków na budowę zadania inwestycyjnego pn: Budowa Sali 

gimnastycznej przy Szkole Podstawowej Nr 6 w Mławie w kwocie (-510.000,00 zł,-) 

Zmniejszenie odpisu na zakładowy fundusz świadczeo socjalnych: 

Szkoła Podstawowa Nr 6 w kwocie  (-1.518,00 zł,-) 

Rozdział 80103 – Oddziały przedszkolne w szkołach podstawowych w kwocie 

 ( + 141.600,00 zł,-) w tym: 

- Szkoła Podstawowa Nr 6 w kwocie (+49.109,00 zł,-) 

- Szkoła Podstawowa Nr 7 w kwocie (+92.491,00 zł,-) 

Rozdział 80104 – Przedszkola (+966 996,00 zł) 

Zwiększenie odpisu na zakładowy fundusz świadczeo socjalnych w tym: 

- Miejskie Przedszkole Samorządowe Nr 3 w kwocie (+341,00 zł,-) 

- Miejskie Przedszkole Samorządowe Nr 4 w kwocie (+3.307,00 zł,-) 
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- Zespół Placówek Oświatowych Nr 1 w kwocie (+4.384,00 zł,-) 

- Zespół Placówek Oświatowych Nr 2 w kwocie (+88,00 zł,-) 

Zwiększenie środków na wynagrodzenia i pochodne dla: 

- Zespół Placówek Oświatowych Nr 2 w kwocie (+72.776,00 zł,-) 

- Zespół Placówek Oświatowych Nr 1 w kwocie (+ 88.420,00 zł,-) 

- Miejskie Przedszkole Samorządowe Nr 3  w kwocie (+ 78.800,00 zł,-) 

- Miejskie Przedszkole Samorządowe Nr 4  w kwocie (+ 208.880,00 zł,-) 

Budowa przedszkola przy ZPO Nr 2 w Mławie w kwocie (+510.000,00 zł,-) 

Rozdział 80110 – Gimnazjum  (+515.525,00 zł,-) 

Zwiększenie odpisu na zakładowy fundusz świadczeo socjalnych: 

- Gimnazjum Nr 1 w kwocie (+2.085,00 zł,-) 

- Gimnazjum Nr 2 w kwocie (+488,00 zł,-) 

Środki na usunięcie bariery poruszania się osób niepełnosprawnych po budynku 

Gimnazjum Nr 1, poprzez zakup i montaż platformy w kwocie (+1.335,00 zł,-) 

Zwiększenie środków na wynagrodzenia i pochodne dla: 

- Gimnazjum Nr 1 w kwocie (+248.617,00 zł,-) 

- Gimnazjum Nr 2 w kwocie (+263.000,00 zł,-) 

Rozdział 80114 – Zespoły obsługi ekonomiczno-administracyjnej szkół w kwocie  

(+ 380,00 zł,-) 

Zwiększenie odpisu na zakładowy fundusz świadczeo socjalnych dla MZOS w Mławie  

w kwocie (+380,00 zł,-) 

Rozdział 80195 – Pozostała działalnośd  (+ 84.200,38 zł,-) w tym na: 

Zmniejszenie odpisu na zakładowy fundusz świadczeo socjalnych: 

- Szkoła Podstawowa Nr 7 w kwocie (- 1.078,00 zł,-) 

- Gimnazjum Nr 2 w kwocie (-137,00 zł,-) 

Zwiększenie odpisu na zakładowy fundusz świadczeo socjalnych: 

- Szkoła Podstawowa Nr 6 w kwocie  (+201,00 zł,-) 

- Gimnazjum Nr 1 w kwocie (+1.953,00 zł,-) 

- Zespół Placówek Oświatowych Nr 1 w kwocie (+1.896,00 zł,-) 

- Zespół Placówek Oświatowych Nr 2 w kwocie (+1.968,00 zł,-) 

- Miejskie Przedszkole Samorządowe Nr 3 w kwocie (+271,00 zł,-) 

- Miejskie Przedszkole Samorządowe Nr 4 w kwocie (+1 044,00 zł,-) 
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Środki na  realizację  projektu edukacyjnego we współpracy międzynarodowej  

w ramach Programu Młodzież w Działaniu „Let’s make poverty  history  through art.!’ 

w kwocie (+17.800,00 zł,-), 

Środki na realizację projektu edukacyjnego realizowanego we współpracy 

międzynarodowej w ramach Polsko-Litewskiego Funduszu  Wymiany Młodzieży 

„Wytyczamy szlaki – łączymy ludzi” w kwocie (+30.282,38 zł,-) 

Środki na realizację projektu „ Youth Civic Forum” w kwocie (+30.000,00 zł,-) 

 Dz. 851 – Ochrona zdrowia (+ 21.141,10 zł,-) 

Rozdział 85154 – Przeciwdziałanie alkoholizmowi w kwocie (+21.141,10 zł,-) 

Środki na wydatki związane z profilaktyką społeczną przeciwdziałającą narkomanii  

i alkoholizmowi w kwocie (+21.141,10 zł,-) 

 Dz. 852 – Pomoc społeczna (+ 526.463,39 zł,-) 

Rozdział 85220 – jednostki specjalistycznego poradnictwa, mieszkania chronione  

i ośrodki interwencji kryzysowej (+8.000,00 zł,-) 

Dofinansowanie  działalności bieżącej Zespołu Ośrodków Wsparcia w Mławie  

w kwocie (+8.000,00 zł,-) 

Rozdział 85232 – Centra integracji społecznej ( + 507.216,99 zł,-) 

Zwiększenie środków na realizację projektu: Mławskie Centrum Integracji Społecznej  

i Zawodowej w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki w kwocie 

(+507.216,99 zł,-) 

Rozdział 85295 – Pozostała działalnośd (+ 11.246,40 zł,-)  

Środki finansowe  związane z wykonywaniem prac społecznie użytecznych na terenie 

Miasta Mława w 2011r. w kwocie (+11.246,40 zł,-) 

 Dz. 853 – Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej (+ 480.880,00 zł,-) 

Rozdział 85305 – Żłobki w kwocie (+15.000,00 zł,-) 

Utworzenie  żłobka na terenie obiektu Miejskiego Przedszkola Samorządowego Nr 4  

z Oddziałami Integracyjnymi im. Ewy Szelburg-Zarembiny P.T. w kwocie  

(+15.000,00 zł,-) 

Rozdział 85395 - Pozostała działalnośd  (+465.880,00 zł,-) 

- wydatki związane z realizacją  projektu „INTERNET=świ2@t  bez barier (zakup 

sprzętu komputerowego)  budżet Unii Europejskiej w kwocie (+336.598,30 zł,-) 

- wydatki związane z realizacją projektu „INTERNET=świ2@t  bez barier (zakup 

sprzętu komputerowego) budżet  paostwa  w kwocie (+59.399,70 zł,-) 
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- wydatki związane z  realizacją projektu „INTERNET=świ2@t  bez barier (zakup 

sprzętu komputerowego) środki własne miasta  w kwocie (+69.882,00 zł,-) 

 Dz. 854 – Edukacyjna opieka wychowawcza (+ 36.344,00 zł,-) 

Rozdział – Świetlice szkolne w kwocie ( +36.344,00 zł,-) 

Zwiększenie środków na wynagrodzenia i pochodne: 

- Szkoła Podstawowa Nr 6 w kwocie (+3.670,00 zł,-) 

- Szkoła Podstawowa Nr 7 w kwocie (+15.241,00 zł,-) 

- Zespół Placówek Oświatowych Nr 1 w kwocie (+2.083,00 zł,-) 

- Zespół Placówek Oświatowych Nr 2 w kwocie (+15.350,00 zł,-) 

 Dz. 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska (+ 957.420,39 zł,-) 

Rozdział 90001 – Gospodarka ściekowa i ochrona wód w kwocie (+861.816,19 zł,-) 

- budowa kolektora sanitarnego w ul. Wójtostwo na odcinku od ul. Żwirki do rzeki 

Seracz w kwocie ( +82.657,00 zł,-), 

- budowa kanalizacji sanitarnej w ul. Warszawskiej w Mławie w kwocie  

(+333.759,19 zł,-), 

- budowa odcinka kanalizacji sanitarnej w ul. Ciechanowskiej – etap I w kwocie 

(+32.000,00 zł,-), 

- budowa sieci kanalizacji sanitarnej w ul. Instalatorów w Mławie w kwocie 

 (+190.000,00 zł,-), 

- budowa sieci wodociągowej i kanalizacji sanitarnej w odgałęzieniu od ul. Dobrskiej 

w Mławie (odcinek od ul. Dobrskiej do działki nr 2222/4) w kwocie (+20.900,00 zł,-), 

- budowa sieci kanalizacji deszczowej w odgałęzieniu od ul. Sienkiewicza w Mławie 

(odcinek od ul. Sienkiewicza do wysokości bloku przy ul. Sienkiewicza 9/13 ) w kwocie 

(+ 140.000,00 zł,-), 

- budowa sieci wodociągowej w ul. Kopernika (odcinek do działki o nr ewid.3112)  

w kwocie (+27.500,00 zł,-) 

- budowa sieci wodociągowej w ul. Kryszkiewicza w Mławie ( na odcinku do działki 

4654)  w kwocie (+8.000,00 zł,-), 

- budowa sieci wodociągowej w ul. Piekiełko (odcinek do działki 349) w kwocie 

 (+ 15.000,00 zł,-), 

- budowa sieci wodociągowej na odcinku ul. XX Dywizji Piechoty Wojska Polskiego  

w Mławie w kwocie (+12.000,00 zł,-)  
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Rozdział 90003 – Oczyszczanie miast i wsi w kwocie (+20.000,00 zł,-) 

Zwiększenie środków na usługi transportowe odbioru odpadów zebranych w ramach 

robót publicznych w kwocie (+20 000,00 zł,-) 

Rozdział 90004 – Utrzymanie zieleni w miastach i gminach w kwocie (+30.000,00 zł,-) 

Zwiększenie środków na opłaty za wodę i energię elektryczna w parku, zrzucanie 

gniazd oraz straszenie ptaków metodą biosoniczną w kwocie (+30.000,00 zł,-) 

Rozdział 90015 – Oświetlenie ulic, placów i dróg w kwocie (+35.000,00 zł,-) 

Budowa punktów świetlnych w ul. Baczyoskiego w Mławie (+35.000,00 zł,-) 

Rozdział 90095 – Pozostała działalnośd w kwocie (+ 10.604,20 zł,-) 

Zwiększenie środków na zakup słupów ogłoszeniowych w kwocie (+8.000,00 zł,-), 

Środki na opłaty i składki (wycinka drzew) w kwocie (+ 2.604,20 zł,-), 

 Dz. 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego (+ 199.400,00 zł,-) 

Rozdział 92105 – Pozostałe zadania w zakresie kultury (+46.900,00 zł,-) 

- zwiększenie środków na organizację IV Rekonstrukcji Bitwy pod Mławą w kwocie 

(+36.900,00zł,-), 

- zwiększenie środków na organizację koncertu  „ Tekla Bądarzewska i jej czasy”  

w kwocie ( + 10.000,00 zł,-) w tym: wynagrodzenia bezosobowe w kwocie   

6.000,00 zł,- , zakup materiałów i wyposażenia w kwocie 500,00 zł,- oraz zakup usług 

pozostałych w kwocie 3.500,00 zł,- 

Rozdział 92109 – Domy i ośrodki kultury, świetlice i kluby (+50.000,00 zł,-) 

Dotacja podmiotowa dla Miejskiego Domu Kultury w Mławie  w kwocie  

(+50 000,00 zł,-) 

Rozdział 92114 – Pozostałe instytucje kultury (+38.000,00 zł,-) 

Dotacja podmiotowa dla Stacji Naukowej im. prof. Stanisława Herbsta w kwocie 

(+38.000,00 zł,-) 

Rozdział 92116 – Biblioteki (+14.500,00 zł,-) 

Dotacja podmiotowa dla Miejskiej Biblioteki Publicznej w Mławie w kwocie 

(+14.500,00 zł,-) 

Rozdział 92118 – Muzea (+50 .000,00 zł,-) 

Dotacja podmiotowa dla Muzeum Ziemi Zawkrzeoskiej w Mławie w kwocie 

 (+50.000,00 zł,-) 

 Dz. 926 – Kultura fizyczna (+ 1.604.340,00 zł,-)  
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Rozdział 92601- Obiekty sportowe w kwocie (+1.474.700,00 zł,-) 

Budowa kompleksu boisk sportowych w ramach programu „Moje Boisko-Orlik 2012” 

na terenie Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Mławie w kwocie  

(+1.474.700,00 zł,-) w tym  dofinansowanie z Budżetu Paostwa w kwocie 

(+333.000,00 zł,-) oraz dofinansowanie z budżetu województwa mazowieckiego  

w kwocie (+333.000,00 zł,-) 

Rozdział 92604 – Instytucje kultury fizycznej  w kwocie  (+ 129.640,00 zł,-) 

w tym dla Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Mławie z przeznaczeniem na: 

- zakup ciągnika w kwocie (+83.640,00 zł,-), 

- zakup urządzenia do pielęgnacji trawy naturalnej i sztucznej TERRA RAKE w kwocie 

(+ 12.000,00 zł,-), 

- zakup energii w kwocie (+7.000,00 zł,-), 

- zakup materiałów i wyposażenia w kwocie (+11.940,00 zł,-) 

- wynagrodzenie osobowe pracowników (nagroda jubileuszowa) w kwocie  

(+3.560,00 zł,-), 

- zakup usług pozostałych w kwocie (+ 3.500,00 zł,-), 

- wynagrodzenia bezosobowe(zatrudnienie animatorów sportu) w kwocie  

(+8.000,00 zł,-) 

 Skarbnik poinformowała, że dochody budżetu na 2011r.   wyniosą 

82.088.600,39 zł,- a wydatki: 89.365.733,50 zł,- 

 

 Deficyt w kwocie 7.277.133,11 zł,- został pokryty wolnymi środkami z roku 

2010r. 

 Przychody  budżetu   uległy zmianie i wynoszą:  10.512.562,22 zł,- 

 Rozchody  budżetu  nie uległy zmianie i wynoszą:  3.235.429,11 zł,- 

 Na zakooczenie Skarbnik w imieniu Pana Burmistrza poprosił o uwzględnienie 

autopoprawki, która został przekazana w wersji pisemnej tuż przed sesją. Ma ona 

związek z pismem, z jakim zwróciła się do Burmistrza, Dyrektor Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej: W związku z przystąpieniem do realizacji projektu systemowego 

pt.: „Szansa dla Ciebie” z Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, Priorytet VII 

promocja integracji społecznej, działanie 7.1. Rozwój i upowszechnianie aktywnej 

integracji przez ośrodki pomocy społecznej, obowiązkiem miasta jest zapewnienie 

wkładu własnego w formie zasiłków celowych. 
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 Zmiana zostanie uwzględniona z załączniku Nr 2 do omawianego projektu 

uchwały: 

 Dz. 852 – Opieka społeczna (0,00 zł,-) 

Rozdział – Zasiłki i pomoc w naturze oraz składki na ubezpieczenia emerytalne  

i rentowe w kwocie (0,00 zł,-) 

§ 3110 – świadczenia społeczne w kwocie (- 20.238,05 zł,-) 

§ 3119 – świadczenia społeczne w kwocie (+ 20.238,05 zł,-) 

 

 Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji ds. Rodziny i Spraw 

Społecznych, Komisji Bezpieczeostwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej, Komisji  

Oświaty, Kultury i Sportu, Komisji Budownictwa, Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa  

i Ochrony Środowiska oraz  Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu  i uzyskał pozytywną 

opinię. 

 

 Rady JERZY RAKOWSKI 

 Jest to ważna bardzo ważna uchwała. Rada za chwilę podejmie decyzję o podziale 

kwoty ponad 8.800.000,00 zł,- z nadwyżki budżetowej. Niedawno podejmowana była 

uchwała o przyjęciu budżetu miasta na 2011r., w której mało jest zadao do realizacji na ten 

rok. Podczas ówczesnej dyskusji była informacja, że wkrótce pojawią się wolne środki do 

podziału. Jest to bardzo duża kwota, ale oczekiwao też jest dużo, zwłaszcza zarządów osiedli. 

Jego zdaniem w przedstawionej propozycji jest zbyt mało pieniędzy na inwestycje. Uważa,  

że wydatki płacowe powinny byd zabezpieczone w uchwalonym na koniec roku budżecie.  

Tak się jednak nie stało. Zapytał z czego wynika, że w budżecie miasta nie zostały 

zabezpieczone środki na płace w wysokości ponad 2 milionów złotych. Subwencja oświatowa 

była przecież znana, jak również podwyżka w wysokości 7%. Jego zdaniem pieniądze te 

powinny byd przeznaczone na inwestycje.    

 Nie jest przeciwny podwyżce dla nauczycieli i temu, aby otrzymali należne 

wynagrodzenie. Rodzi się jednak pytanie: gdzie był popełniony błąd? Czy wtedy, gdy 

uchwalany był budżet i tych środków na oświatę nie było, czy teraz?  

 Podczas dyskusji nad uchwalaniem budżetu wyraził już swoje stanowisko, że należy 

wdrażad oszczędności w naszym budżecie, których niestety w tym budżecie nie widzi. Jego 

zdaniem tworzone są wydatki, które będą miały skutki wieloletnie.  
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 Poinformował, że nie będzie przeciwny tym zmianom. W projekcie tej uchwały 

znalazło się wiele pozytywnych rzeczy, jak np. czyny społeczne. Poinformował, że wstrzyma 

się od głosu podczas głosowania. Żałuje, że nie znalazły się środki na budowę, naprawę lub 

nową nakładkę dróg miejskich, które są w bardzo złym stanie.  

 

 Radny ARTUR DĘBSKI 

 W dziale - Gospodarka komunalna i ochrona środowiska jest zadania na 140 tys. 

złotych – budowa sieci wodociągowej i kanalizacji deszczowej w odgałęzieniu  

od ul. Sienkiewicza w Mławie (odcinek od ul. Sienkiewicza do wysokości bloku przy  

ul. Sienkiewicza 9/13). Zapytał, czy w tej kwocie przewiduje się po wykonaniu kanalizacji 

deszczowej odtworzenie nawierzchni, czy może przewiduje się nową nawierzchnię? 

 

 Burmistrz Miasta SŁAWOMIR KOWALEWSKI 

 Odpowiadając na pytanie radnego Dębskiego poinformował, że przewidywane jest 

odtworzenie nawierzchni. 

 Poinformował, że dyrektorzy szkół będą wiedzieli na co spożytkowad otrzymane 

pieniądze. Jeśli chodzi o inwestycje drogowe, to wiemy, jak wiele jest jeszcze do zrobienia. 

Niektóre ulice czekają na zrobienie od roku 1990, 2000 i 2002. Jednak z dużym optymizmem 

rozpoczynamy tą kadencję, wierząc, że częśd ulic uda się zrobid. Na pewno nie zrobimy 

wszystkich ulic, bo nie ma takich możliwości, mamy przecież ograniczone możliwości 

finansowe. Cieszy nas, że w koocu przystępujemy do budowy przedszkola przy Zespole 

Placówek Oświatowych Nr 2 na Wólce. Jest to inwestycja na którą wszyscy czekają od bardzo 

dawna. Ponadto już wkrótce będziemy mięli w mieście monitoring, który był planowany od 

wielu kadencji. Inwestycja ta bez wątpienia podniesie poziom bezpieczeostwa w mieście.  

 

 Radny JERZY RAKOWSKI 

 Podobnie jak na komisji, tak i dziś zadał konkretne pytanie, na które nie otrzymał 

odpowiedzi: niedawno został uchwalony budżet w którym powinny się znaleźd środki na 

płace, tak się nie stało, gdyż pieniędzy na wypłaty dla nauczycieli brakuje i z nadwyżki 

musimy dokładad.  

 Osobiście nie widzi żadnych oszczędności w tym budżecie. Podejmowane decyzje 

będą w przyszłości tworzyd wydatki, które będą obciążały budżet. 
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 Radny ARTUR DĘBSKI 

 Zwrócił uwagę na błąd w zał. Nr 3 do niniejszego projektu uchwały – Wydatki na 

zadania inwestycyjne na 2011r. nieobjęte Wieloletnią Prognozą Finansową, w kolumnie 10  

w podsumowaniu jest kwota: 1. 097.472,00 zł,- a powinna byd: 1.031.052,00 zł,- . Mówił już 

o tym na komisji, ale nie zostało to zmienione. 

 

 HENRYK ANTCZAK Skarbnik Miasta 

 Wyjaśnił, że wyjaśniał już to na komisji. Jest to błąd pisarski i będzie to poprawione. 

Tak naprawdę podsumowanie to nie ma żadnego znaczenia dla tego projektu uchwały  

i tytułów inwestycyjnych.  

 

 Radca prawny JACEK NIEŚCIOR 

 Potwierdził, że jest to błąd pisarski. 

 

 Radny JANUSZ UNIEWICZ 

 Zapytał, dlaczego z miasto finansuje 5 stanowisk pracy do obsługi monitoringu? 

Korzystając z obecności Pana Komendanta zapytał, czy nie ma możliwości zachowania 

pewnej współpracy w tym zakresie? Czy to przedsięwzięcie nie powinno byd wspólne? 

Dlaczego to miasto ma zatrudniad te 5 osób? I obsługiwad na początek 4, później 8 i kolejne 

kamery?  

 

mł. insp. STANISŁAW SZCZEŚNIAK 

 Po raz kolejny wyraził swoje zadowolenie, że w mieście w koocu będzie monitoring. 

Podkreślił, że będzie to monitoring miejski, w związku z powyższym jest to inwestycja miasta. 

Przy czyn należy pamiętad, że policja też ma w tym duży wkład w postaci pomieszczeo 

znajdujących się w budynku Komendy Powiatowej Policji w Mławie.  

 Obecnie mamy 147 etatów w Komendzie Policji. I wśród tych etatów nie ma osób, 

które mogłyby byd oddelegowane do obsługi monitoringu poprzez obserwowanie tego, co na 

bieżąco dzieje się w mieście. Te kilka etatów będzie bez wątpienia wpierad działania policji. 
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 Radny JERZY RAKOWSKI 

 O monitoringu w mieście mówiło się od wielu lat. Był przekonany, że to miasto 

sfinansuje jego powstanie, natomiast obsługa będzie już po stronie policji.  

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (16 głosami za, przeciw – nie było, przy 2 głosach 

wstrzymujących się) podjęła z autopoprawką 

 

UCHWAŁĘ  Nr VI / 53 / 2011 
 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2011r. 
 

 
 Wiceprzewodniczący Rady Miasta LESZEK OŚLIŹLOK 
 Ogłosił 5 minutową przerwę w obradach. 
 
 Obrady zostały wznowione o godzinie 15.30 
 

 
Ad pkt 7. 
 ANNA MIAŁKA KRUSZEWSKA Naczelnik Wydziału Rozwoju 
 Przedstawiła projekt uchwały w sprawie zabezpieczenia środków finansowych  

w budżecie Miasta Mława na lata 2011-2014, na realizację zadania pn.: Mławianie  

w Internecie surfują po całym świcie”, będącego przedmiotem wniosku o dofinansowanie  

w ramach Programu Operacyjnego Innowacyjna Gospodarka 2007-2013. Poinformowała,  

że podjęta uchwała będzie stanowiła załącznik do wniosku o dofinansowanie realizacji 

zadania i będzie potwierdzeniem zabezpieczenia w budżecie miasta na lata 2011-2014 

wkładu własnego w wysokości 15% wartości kosztów realizacji zadania, czyli kwoty 

129.942,00 zł,- .  Wnioski można składad do dnia 27 maja br. Szacunkowa wartośd całego 

zadania to kwota 866.280,00 zł,- .Jeśli otrzymalibyśmy dofinansowanie, to realizacja 

zobowiązania będzie następowad z dochodów własnych gminy, pochodzących z udziału  

w podatku dochodowym od osób fizycznych i prawnych. 

 Na zakooczenie poinformowała, że głównym celem projektu jest przeciwdziałanie 

wykluczeniu cyfrowemu mniej zamożnych mieszkaoców Mławy i zapewnienie im dostępu do 

komputera i Internetu. W ramach projektu dostęp do Internetu  oraz sprzęt komputerowy  

z oprogramowaniem uzyska ok. 70 gospodarstw domowych, osób, które korzystają  

ze świadczeo rodzinnych. Skorzystają oni także ze szkoleo z zakresu obsługi komputerów  

i korzystania z Internetu. Ponadto w ramach projektu zostanie utworzony nieodpłatny punkt 

dostępu do Internetu w Zespole Placówek Oświatowych Nr 2 w Mławie. W ramach projektu 
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zostanie zakupiony sprzęt komputerowy z oprogramowaniem, drukarka, tablica 

multimedialna oraz wyremontowane zostanie pomieszczenie, które będzie mogło służyd, 

jako profesjonalna pracownia komputerowa. Planuje się również w ramach projektu zakup 

serweru dla Urzędu Miasta. 

 Odczytała projekt uchwały. 
  

 Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji ds. Rodziny i Spraw 

Społecznych, Komisji Bezpieczeostwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej, Komisji  

Oświaty, Kultury i Sportu, Komisji Budownictwa, Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa  

i Ochrony Środowiska oraz  Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu  i uzyskał pozytywną 

opinię. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (za 17 głosów, jednogłośnie) podjęła 

  

UCHWAŁĘ  Nr VI / 54 / 2011 
 

w sprawie zabezpieczenia środków finansowych w budżecie Miasta Mława  

na lata 2011-2014, na realizację zadania pn.:  

Mławianie w Internecie surfują po całym świcie”, będącego przedmiotem wniosku  

o dofinansowanie w ramach Programu Operacyjnego Innowacyjna Gospodarka 2007-2013 

 

Ad pkt 8. 

 RYSZARD STANISZEWSKI Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu 

 Przedstawił projekt uchwały Rady Miasta w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI/ 394/ 

2009 Rady Miejskiej w Mławie z dnia 25 sierpnia 2009r. w sprawie trybu udzielania  

i rozliczania dotacji, ustalenia stawek dotacji oraz zakresu i trybu kontroli wykorzystania 

dotacji udzielonej dla przedszkoli, innych form wychowania przedszkolnego oraz szkół 

zakładanych i prowadzonych na terenie Miasta Mławy przez inne podmioty niż jednostki 

samorządu terytorialnego i ministrowie. Wyjaśnił, że projekt tej uchwały ma charakter 

porządkujący.  

 Wprowadzone zmiany spowodowane zostały wejściem w życie nowych aktów 

prawnych oraz potrzebą doprecyzowania brzmienia § 2, § 4 i § 7 obowiązującej uchwały: 
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 w § 2 dotychczasową treśd ujmuje się w ust. 1 i dodaje się ust. 2 w brzmieniu: 

„Dotacja o której mowa w pkt. 1 zostanie przekazana jeżeli obecnośd ucznia  

w przedszkolu w danym miesiącu wyniesie co najmniej 50%” ; 

 w § 4 ust. 3 otrzymuje brzmienie: „Po otrzymaniu wniosku o udzielenie dotacji 

rocznej z § 4 Burmistrz Miasta Mława informuje beneficjenta o przewidywanej 

wysokości dotacji należnej na jednego ucznia jednostki w roku budżetowym,  

w terminie 14 dni od uchwalenia budżetu Miasta Mława”; 

 § 7 otrzymuje brzmienie: „Rozliczenie dotacji rocznej nie pozbawia Miasta Mława 

możliwości dochodzenia zwrotu dotacji i odsetek liczonych jak od zaległości 

podatkowej, na zasadach określonych w ustawie z dnia 27 sierpnia 2009r. o finansach 

publicznych (Dz. U. z 2009r. Nr 157 poz. 1240 z późn. zm.)”. 

 

 Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji ds. Rodziny i Spraw 

Społecznych, Komisji  Oświaty, Kultury i Sportu, Komisji Budownictwa, Gospodarki 

Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz  Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Budżetu  i uzyskał pozytywną opinię. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (za 18 głosów, jednogłośnie) podjęła 

  

UCHWAŁĘ  Nr VI / 55 / 2011 
 

w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI/ 394/ 2009 Rady Miejskiej w Mławie  

z dnia 25 sierpnia 2009r. w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji,  

ustalenia stawek dotacji oraz zakresu i trybu kontroli wykorzystania dotacji udzielonej  

dla przedszkoli, innych form wychowania przedszkolnego oraz szkół zakładanych  

i prowadzonych na terenie Miasta Mławy przez inne podmioty  

niż jednostki samorządu terytorialnego i ministrowie 

 

Ad pkt 9. 

 RYSZARD STANISZEWSKI Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu 

 Przedstawił projekt uchwały Rady Miasta w sprawie opłat za świadczenia udzielane 

przez przedszkola dla których organem prowadzącym jest Miasto Mława. Na początku 

wystąpienie poprosił o wniesienie autopoprawki w § 3 ust. 4 poprzez zmianę i dopisanie po 
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wyrazie miesiąca ,„…następującego po miesiącu w którym udzielane były świadczenia”. 

Wyjaśnił, że pojawiły się już komentarze, z których wynika, że podejmowane uchwały 

powinny byd ekwiwalentne, to znaczy, że opłaty te winny byd ponoszone za realne spełnione  

świadczenie, a nie domniemane.  

 Naczelnik poinformował, że dnia 1 września 2010r. weszła w życie ustawa z dnia  

5 sierpnia 2010r. o zmianie ustawy o systemie oświaty. Wprowadzone zmiany 

doprecyzowują przepisy dotyczące zakresu świadczeo udzielanych przez przedszkola,  

za które organ prowadzący ustala wysokośd opłat. W art. 6 przywołanej ustawy określono,  

że przedszkole publiczne zapewnia bezpłatne nauczanie, wychowanie i opiekę w czasie 

ustalonym przez organ, nie krótszym niż 5 godzin dziennie. 

 Natomiast znowelizowany art. 14 ust. 5 ustawy o systemie oświaty obliguje organy 

prowadzące do ustalenia wysokości opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola 

publiczne w czasie przekraczającym wymiar zajęd przeznaczony na realizację podstawy 

programowej wychowania przedszkolnego. 

 W projekcie tej uchwały wyszczególniono świadczenia udzielane przez przedszkola,  

w czasie  przekraczającym wymiar 5 godzin dziennie, w którym realizowana jest podstawa 

programowa wychowania przedszkolnego. W dotychczas obowiązującej uchwale wnoszone 

przez rodziców opłaty obejmują: koszty surowca do sporządzenia posiłków (110,00 zł,-), 

koszty wytwarzania posiłków (60,00 zł,-) oraz koszty za pobyt dziecka w przedszkolu powyżej 

5 godzin (50,00 zł,-). Łączne koszty ponoszone przez rodziców wynoszą więc 220,00 zł,- , 

niezależnie od tego, czy dziecko przebywa dłużej 2 czy 3 godziny. Poinformowała, że na 

życzenie rodziców organizowane są również zajęcia dodatkowe, np. nauka języka obcego, 

rytmika itp. Za te świadczenia rodzice wnoszą dodatkowe opłaty. 

 Nowa ustawa znosi opłaty z tytułu wytwarzania posiłków i daje delegacje dyrektorom 

przedszkoli do ustalania kosztów surowca, wnoszonych przez rodziców w porozumieniu  

z organem prowadzącym. Oznacza to, że organ prowadzący został zobowiązany do ustalenia 

zakresu świadczeo dla dzieci przebywających w przedszkolu powyżej 5 godzin i ustalenia ich 

kosztów w zależności od czasu, w jakim udzielane będą świadczenia. 

 Z analizy ponoszonych kosztów wynika, że średnio, w przeliczeniu na jedno dziecko, 

jedna godzinna pobytu dziecka w przedszkolu powyżej podstawy programowej kosztuje  

3,14 zł,- . W celu uniknięcia drastycznych podwyżek Pan Burmistrz przyjął kwotę 2,40 zł,- . 

Oznacza to, że koszty przy pobycie dłuższym o jedną godzinę powyżej 5 godzin będą wynosiły 

łącznie: 163,00 zł,- Przy pobycie dziecka dłuższym o 2 godziny koszty wyniosą: 215,00 zł,- , 

natomiast jeśli dziecko będzie przebywało 5 godzin powyżej podstawy programowej rodzice 

poniosą koszty w wysokości: 374,00 zł,-  

 W imieniu Pana Burmistrza poprosił o przyjęcie uchwały w zaproponowanej wersji  

z uwzględnieniem autopoprawki. 
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 Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji ds. Rodziny i Spraw 

Społecznych, Komisji  Oświaty, Kultury i Sportu, Komisji Budownictwa, Gospodarki 

Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz  Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Budżetu  i uzyskał pozytywną opinię. 

 

 Radny MAREK KIEŁBIOSKI 

 Poinformował, że radni PiS będą głosowad przeciw tej uchwale. Średni czas, w jakim 

dzieci przebywają w przedszkolu to 8 godzin. Przy takim założeniu koszty ponoszone przez 

rodziców wzrosną o 40,00 zł,-  

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (za 14 głosów, przeciw – 3 i przy 1 głosie 

wstrzymującym się ) podjęła z autopoprawką 

  

UCHWAŁĘ  Nr VI / 56 / 2011 
 

w sprawie opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola dla których organem 

prowadzącym jest Miasto Mława 

 

Ad pkt 10. 

 MAREK POLAK Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami i Planowania 

Przestrzennego  

 Przedstawił projekt uchwały w sprawie przeniesienia własności nieruchomości 

komunalnych. Przedmiotem tej uchwały są nieruchomości oznaczone w ewidencji gruntów 

Miasta Mława, jako działki nr 166/20, nr 146/22, 146/24, nr 146/26, 146/28, nr 146/30,  

nr 146/32, nr 146/34. Powierzchnia każdej z nieruchomości wynosi od 19 m2 do 20 m2 .  

W/w działki położone są w Mławie przy ul. Zachodniej, zabudowane budynkami zespołu 

garaży na podstawie umów dzierżawy zawartych z miastem. Poinformował, że wartośd 

wybudowania tych garaży przekracza znacznie wartośd gruntu zajętego na ten cel, dlatego 

ma tu zastosowanie art. 231 § 2 Kodeksu cywilnego, który jest podstawą do tego, aby Rada 

Miasta wyraziła zgodę na przeniesienie własności nieruchomości na rzecz osób, które 

pobudowały te garaże. Częśd właścicieli garaży jest zainteresowana nabyciem gruntu. 
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 Podjęcie tej uchwały spowoduje, że traci ważnośd Uchwała Nr XXVIII/ 339/ 2001 Rady 

Miejskiej w Mławie z dnia 15 listopada 2001r. w sprawie sprzedaży nieruchomości 

komunalnej. 

 

 Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Budownictwa, Gospodarki 

Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz  Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Budżetu  i uzyskał pozytywną opinię. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (za 18 głosów, jednogłośnie) podjęła  

 

UCHWAŁĘ  Nr VI / 57 / 2011 
 

w sprawie przeniesienia własności nieruchomości komunalnych 

 

Ad pkt 11. 

 MAREK POLAK Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami i Planowania 

Przestrzennego  

 Przedstawił projekt uchwały w sprawie przeniesienia własności nieruchomości 

komunalnej. Przedmiotem uchwały jest nieruchomośd oznaczona w ewidencji gruntów 

Miasta Mława, jako działka nr 3720/21 o powierzchni 55 m2, położona jest przy  

ul. Wójtostwo. W/w nieruchomośd zabudowana jest budynkiem handlowo-usługowym. 

Obecnie wydzierżawiana na rzecz osób, które posiadają prawa do nakładów poniesionych na 

wybudowanie budynku. Poinformował, że wartośd wybudowania budynku handlowo-

usługowego przekracza znacznie wartośd gruntu zajętego na ten cel, dlatego ma tu 

zastosowanie art. 231 § 2 Kodeksu cywilnego, który jest podstawą do tego, aby Rada Miasta 

wyraziła zgodę na przeniesienie własności nieruchomości na rzecz osób, które pobudowały 

ten budynek. 

 

 Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Budownictwa, Gospodarki 

Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz  Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Budżetu  i uzyskał pozytywną opinię. 
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Rada Miasta w głosowaniu jawnym (za 18 głosów, jednogłośnie) podjęła  

 

UCHWAŁĘ  Nr VI / 58/ 2011 
 

w sprawie przeniesienia własności nieruchomości komunalnej 

 

Ad pkt 12. 

 Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Planowania Przestrzennego 

MAREK POLAK 

 Przedstawił projekt uchwały w sprawie nabycia nieruchomości. Przedmiotem 

nieruchomości jest niezabudowana nieruchomośd oznaczona w ewidencji gruntów, jako 

działka nr 31/2 o powierzchni 7 m2, która jest położona w Mławie przy ul. Turystycznej. 

Poinformował, że nabycie nastąpi do zasobu nieruchomości Miasta Mława z przeznaczeniem 

na urządzenie gminnej drogi publicznej (poszerzenie ul. Turystycznej). Nieruchomośd została 

wydzielona zgodnie z projektem budowy nawierzchni, opracowanym na zlecenie miasta. 

Został dokonany podział geodezyjny, przeprowadzone zostały negocjacje, w wyniku których 

uzgodniono z właścicielem warunki  nabycia nieruchomości. 

 

 Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Budownictwa, Gospodarki 

Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz  Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Budżetu  i uzyskał pozytywną opinię. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (za 17 głosów, jednogłośnie) podjęła  

 

UCHWAŁĘ  Nr VI / 59 / 2011 
 

w sprawie nabycia nieruchomości  
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Ad pkt 13. 

 Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Planowania Przestrzennego 

MAREK POLAK 

 Przedstawił projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości komunalnej. 

Przedmiotem uchwały jest niezabudowana nieruchomośd oznaczona w ewidencji gruntów 

Miasta Mława, jako działka nr 2226/1 o powierzchni 66 m2. Nieruchomośd ta jest 

niezabudowana i położona jest w Mławie przy ul. Ciechanowskiej. Nie może byd 

zagospodarowana, jako nieruchomośd odrębna, dlatego też jej sprzedaż nastąpi w drodze 

bezprzetargowej w celu poprawienia warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej 

nr 2225/1, której właściciel złożył wniosek o sprzedaż. Poinformował, że sprzedaż 

nieruchomości zostanie ustalona w wysokości nie niższej niż jej wartośd, określona przez 

rzeczoznawcę majątkowego. 

 

 Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Budownictwa, Gospodarki 

Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz  Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Budżetu  i uzyskał pozytywną opinię. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (za 17 głosów, jednogłośnie) podjęła  

 

UCHWAŁĘ  Nr VI / 60 / 2011 
 

w sprawie sprzedaży nieruchomości komunalnej 

 

 Wiceprzewodniczący Rady Miasta LESZEK OŚLIŹLOK  

 Ogłosił 5 minutową przerwę obradach. 

 

 Obrady zostały wznowione o godzinie 16.05 
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Ad pkt 14. 

 Burmistrz Miasta SŁAWOMIR KOWALEWSKI 

 Przedstawił sprawozdanie z wykonania uchwały Rady Miasta podjętych podczas  

V sesji Rady Miejskiej w dniu 29 marca 2011r.  

 

Ad pkt 15. 

Burmistrz Miasta SŁAWOMIR KOWALEWSKI 

Przedstawił informację za okres między sesjami. Poinformował, że w tym czasie m.in.:  

 Wydział Gospodarki Nieruchomościami i Planowania Przestrzennego w okresie 

sprawozdawczym dokonał: 

sprzedaży nieruchomości gruntowych i budowlanych – 1 akt notarialny 

- odszkodowania wypłacone za nieruchomości wykupione pod drogę – 1 wpłata 

- zamiany nieruchomości – 1 akt notarialny 

- dzierżawy nieruchomości – 9 umów 

- przekształcenia użytkowania wieczystego w prawo własności – 7 decyzji 

- wydania decyzji o warunkach zabudowy – 12 decyzji 

- wydania decyzji inwestycyjnych celu publicznego – 2 decyzje 

 Wydział Inwestycji przygotował informację w zakresie: 

- sporządzenie analizy finansowej projektu pn.: „Mławianie w Internecie surfują po 

całym świecie” 

- wykonanie adaptacji projektu typowego budowy kompleksu boisk sportowych  

w ramach programu „Moje Boisko – Orlik 2012” na terenie MOSiR w Mławie – 

wykonawcą tego zadania jest Firma Inwest P z Ciechanowa, koszt: 12.792,00 zł,- ; 

termin oddania dokumentacji: 15.06.2011r. 

- zaprojektowanie i wykonanie  strony internetowej Miejskiej Biblioteki Publicznej  

im. B. Prusa w Mławie, promującej projekt „Wypożyczam z domu czyli e-usługi  

bibliotece” – II przetarg; trwa sprawdzanie ofert 

- organizacja szkoleo i kursów komputerowych w zakresie obsługi komputera  

i wybranych programów komputerowych oraz organizacji szkoleo w zakresie 
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specjalistycznych aplikacji i oprogramowao informatycznych (II przetarg). Organizacja 

i przeprowadzenie szkolenia „Adobe Accrobat Professional” – wykonawca: Firma 

Thebrain z Warszawy; koszt: 15.300,00 zł,- 

- ogłoszony został przetarg na dostawę energii elektrycznej – termin składania ofert: 

19.05.2011r. 

- pełnienie nadzoru inwestorskiego nad budową przedszkola przy Zespole Placówek 

Oświatowych Nr 2 w Mławie – wykonawca: Firma Projekty, Kosztorysy, Nadzory 

Budowlane z Ciechanowa; koszt: 54.120,00 zł,-  

- opracowanie koncepcji projektu Miejskiej Platformy Internetowej (MPI) 

„Interaktywny Urząd” – wykonawca: Firma NET P.C. z Gdaoska 

- budowa przedszkola przy Zespole Placówek Oświatowych Nr 2 w Mławie – trwa 

sprawdzanie ofert (zostało złożonych 13 ofert); przewidywana jest znaczna 

oszczędnośd na tym zadaniu 

- wykonanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej dla realizacji zadania 

inwestycyjnego pod nazwą: „Budowa nawierzchni na przedłużeniu ul. Kopernika  

w Mławie powiązanie z drogą gminną dojazdową do dzielnicy przemysłowej  

w Mławie – wykonawca: Firma Usługi Projektowe z Mławy; koszt: 28.167,00 zł,- ; 

termin realizacji: 30.08.2011r. 

- usługa badania w kierunku chorób zakaźnych a także przeprowadzenia zabiegów 

kastracji, sterylizacji i usypiania miotów bezdomnych zwierząt występujących na 

terenie Miasta Mława – przetarg został unieważniony z powodu braku ofert 

 Burmistrz Miasta Mława w okresie sprawozdawczym wydał 36 Zarządzeo 

 w minionym okresie z uroczystości i spotkao, które należy wymienid to:  

- uroczyste otwarcie nowego skrzydła mławskiego szpitala z udziałem Marszałka 

Województwa Mazowieckiego Adama Struzika w dniu 16 kwietnia br. 

- tego samego dnia z inicjatywy Burmistrza Miasta odbyło się spotkanie Marszałka 

Województwa Mazowieckiego Adama Struzika i posła na Sejm RP Mirosława 

Koźlakiewicza  z mławskimi włodarzami oraz zarządem LG Electronics podczas 

którego dyskutowano nt. konieczności przyspieszenia budowy obwodnicy zachodniej 

- w dniu dzisiejszym odbyła się w Mazowieckim Zarządzie Dróg Wojewódzkich  

w Warszawie jedna z ostatnich Rad Budowy mająca na celu określenie przebiegu  

i ustalenia parametrów obwodnicy zachodniej;  wspólnie z Marszałkiem 

Województwa Mazowieckiego Adamem Struzikiem chcemy przyspieszenia budowy 

obwodnicy zachodniej z lat 2014-2016 na lata 2012-2014 
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 Burmistrz poinformował, że przed dzisiejszą sesją Paostwo Radni otrzymali 

Sprawozdanie z wykonania zadao  z zakresu współpracy  z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalnośd pożytku publicznego 

oraz przeprowadzania otwartych konkursów ofert na realizację zadao publicznych  

w 2010r.; wyjaśnił, że Pani Agnieszka Puzio Dębska – Naczelnik Wydziału Promocji 

jest od dłuższego czasu na zwolnieniu lekarskim, dlatego w takiej formie 

sprawozdanie zostało przekazane, a przed kolejną sesją, posiedzeniach komisji będzie 

można na ten temat podyskutowad 

 Burmistrz przedstawił prezentację audiowizualną dotyczącą monitoringu wizyjnego 

Miasta Mława, ze szczególnym uwzględnieniem I etapu (wydruk prezentacji jest 

załącznikiem do niniejszego protokołu). 

 

Ad pkt 16. 

 Interpelacje, wolne wnioski i zapytania: 

 Radny ARTUR DĘBSKI 

 Zapytał, czy nie można byłoby zastanowid się nad zakupem jednej kamery mobilnej 

(przenośnej) w ramach realizacji monitoringu w mieście? 

 Cieszy się, że będzie remontowany chodnik w ul. Sportowej, na odcinku  

od ul. Sienkiewicza do ul. Bagno, jak również chodnik od ul. Mariackiej do ul. Ordona. Cieszy 

również inwestycja: kanalizacja deszczowa w ul. Sienkiewicza – od ul. Sienkiewicza do 

Batorego, która była długo wyczekiwana.  

 Trwa budowa ronda na skrzyżowaniu ul. Warszawskiej i ul. Grzebskiego: kiedy 

przewidywany jest termin zakooczenia tej inwestycji? 

 Czy są zadania, których czasokres grozi, że nie dojdą do skutku, np. do kooca czerwca 

br. ma byd zrobiona przebudowa kanalizacji  przy przepompowni na Os. Młodych. Zostało już 

mało czasu, a nic się jeszcze nie robi. Czy inwestycja ta będzie zrealizowana? I czy inne z tych 

niewygasających będą zrealizowane? 

 

 Radny ANDRZEJ LAMPKOWSKI 

 W imieniu Społecznego Komitetu Budowy Pomnika przy Stowarzyszeniu Pontyfikat 

Jana Pawła II poinformował i zaprosił wszystkich obecnych, a za pośrednictwem mediów 

również mieszkaoców za odsłonięcie pomnika. Uroczystości odsłonięcia pomnika odbędą się 
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w dniu 12 czerwca br. Rozpocznie je Msza Święta o godz. 17.00 koncelebrowana przez  

Ks. Biskupa Płockiego Piotra Liberę, którą poprzedzi program słowno-muzyczny.  

 Poinformował, że jeśli jest jeszcze ktoś, kto chciałby nabyd cegiełki i złożyd ofiarę na 

budowę pomnika, to może to uczynid. Każdy nabywca cegiełki zostanie wpisany do złotej 

księgi pamięci, która będzie wyłożona w Sali Papieskiej.  

 

 Radny MAREK KIEŁBIOSKI 

 W związku z pracami malowania pasów dla pieszych, jakie były prowadzone pod 

koniec kwietnia br., zapytał, czy nie można byłoby tego robid w godzinach, kiedy nie ma tak 

dużego nasilenia ruchu? Najbardziej niebezpiecznie było w godzinach porannych  

i popołudniowych ok. godz. 15-16.  

 

 SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrza Miasta 

 Wyjaśnił, że malowanie przejśd dla pieszych oraz innych oznaczeo poziomych  

i pionowych odbywa się metodą, która wymaga czasu na wyschnięcie farby. Oczywiście 

lepszym rozwiązaniem byłoby naklejanie tych oznakowao, ale jest to znacznie droższa 

technologia. Przyjęcie tej metody zminimalizowałoby utrudnienia w ruchu. Oczywiście 

przyjął ten krytyczny głos, dlatego też w przyszłości dołoży starao, aby nie dochodziło do tego 

typu utrudnieo.  

 Poinformował, że zakooczenie budowy ronda na zlecenie Mazowieckiego Zarządu 

Dróg Wojewódzkich u zbiegu ulic: Warszawskiej i Grzebskiego jest przewidziane na dzieo  

29 lipca br.  

 Odpowiadając na pytanie dotyczące budowy kolektora sanitarnego, to poinformował, 

że prace wkrótce zostaną rozpoczęte.  

 Jeśli chodzi monitoring miasta i zainstalowanie w przyszłości kamery mobilnej to jest 

rozważamy taką ewentualnośd.  

 

 LESZEK OŚLIŹLOK Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

 Poinformował o pismach, jakie w okresie od poprzedniej sesji Rady wpłynęły do 

Przewodniczącego: 

 pismo ze Związku Miast Polskich do którego załącznikiem jest Regulamin Komisji 

Związku Miast Polskich przyjęty przez Zarząd Związku w dniu 15 kwietnia br.; 
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 stanowisko Konwentu Przewodniczących Sejmików Województw RP do projektu 

ustawy o wzmacnianiu udziału mieszkaoców w samorządzie terytorialnym, 

współdziałaniu gmin, powiatów i województw oraz o zmianie niektórych ustaw; 

 kolejne już pismo pracowników administracji i obsługi szkół w sprawie podwyżki płac 

wraz z wcześniejszą odpowiedzią; 

 odczytał pismo wraz z odpowiedzią udzieloną Panu Zdzisławowi Chmielewskiemu; 

 pismo mieszkaoców ul. A. Mrozowskiej w sprawie wykonania utwardzenia 

nawierzchni; 

 petycja mieszkaoców ul. Kościelnej dotycząca lokalizacji stacji paliw przy  

ul. Kościelnej; 

 podziękowanie mieszkaoców bloku przy ul. 3. Maja 3A za uwzględnienie w budżecie 

środków na wykonanie chodnika przed blokiem; 

 Poinformował, że zainteresowani mogą zapoznad się z w/w pismami w Urzędzie 

Miasta – pokój Rady Miasta. 

 

 MARIUSZ SZCZECHOWICZ Sekretarz Miasta 

 W związku z wątpliwościami, jakie pojawiły się podczas poprzedniej sesji dotyczącymi 

zamieszczania protokołów i uchwał w BIP wyjaśnił, że w każdym wydziale Urzędu jest osoba 

odpowiedzialna za przygotowywanie uchwał oraz wprowadzanie ich do BIP. Po dokonaniu 

tych czynności osoby te zgłaszają ten fakt do administratora sieci, który następnie dokonuje 

akceptacji. Następstwem takiej operacji jest zamieszczenia danego dokumentu w Biuletynie. 

Zdarzyło się jednak, że osoba wprowadzająca nie przypisała  w której zakładce ma byd 

zamieszczony dokument i dlatego też pojawił się problem z łatwym dostępem do dokumentu 

w sieci. Wszystkie dokumenty protokoły z sesji jak i uchwały są dostępne w pokoju Rady 

Miasta i każda osoba zainteresowana może się z nimi zapoznad. 

 Aktualnie w BIP jest ponad 300 kategorii pod które można przypisad daną uchwałę. 

Dlatego też dany dokument był w BIP, natomiast nie można było go odnaleźd bez wpisania 

konkretniej kategorii. Dlatego też aktualnie pracujemy nad zmianą prowadzenia BIP. 

Ogłoszony został  konkurs na prowadzenie BIP i trwają negocjacje związane z przeniesieniem 

istniejących dokumentów z dotychczasowej bazy danych do nowej. Za powstałe utrudnienia 

przeprosił. 
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 Radny STANISŁAW GORCZEWSKI 

 Poinformował, że Najbliższe posiedzenie Komisji Bezpieczeostwa Publicznego  

i Ochrony Przeciwpożarowej Rady Miasta odbędzie się w dniu 25 maja br. o godzinie 13.00 . 

Będzie to wyjazdowe posiedzenie, którego tematem będzie realizacja punktu 5 z przyjętego 

planu pracy Komisji. 

 

 Radny JACEK SYCH 

 Poinformował o I Mławskich Targach Pracy z udziałem lokalnych przedsiębiorców. 

Poprosił Pana Burmistrza o więcej informacji na ten temat. 

 

 SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta 

 W ramach realizowanego projektu Mławskie Centrum Integracji Społecznej  

i Zawodowej powstał pomysł zorganizowania wspólnie z Powiatowym Urzędem Pracy  

w Mławie I Mławskich Targów Pracy. Odbędą się one w dniu 31 maja br. w Mławskiej Hali 

Sportowej. Udział w Targach potwierdziło już kilkadziesiąt firm.  

 Poinformował, że w dniach 16-21 maja 2011r. odbędzie się Europejski Tydzieo 

Młodzieży 2011. Do czynnego udziału przystępuje również młodzież z Mławy. 

 

 Pan Zdzisław Chmielewski 

 Poinformował, że nie otrzymał odpowiedzi na trzy pisma. Złoży kolejne i to będzie już 

ostatnie pismo, następne będzie składał już poza Mławą. Pisma jakie otrzymuje są tylko 

kurtuazyjną wymianą korespondencji, a nie odpowiedzią od Rady. 

 Zwrócił uwagę, że nie są prowadzone inwestycje w rejonie ul. Zabrody. 

 Działalnośd Straży Miejskiej w mieście w zakresie zatrzymywania się i postoju jest 

przesadzona. Jako przykład podał, że uszkodził pojazd i zatrzymał się na poboczu ul. Stary 

Rynek/ ul. 18. Stycznia. Odszedł na chwilę próbując ustalid, gdzie jest najbliższy mechanik,  

a w tym czasie funkcjonariusze już robili zdjęcia. Jego zdaniem Straż Miejska ma wiele innych 

spraw, którymi powinna się zajmowad.  
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 LESZEK OŚLIŹLOK Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

 Odpowiadając na zarzut braku odpowiedzi na składane przez Pana Chmielewskiego 

pisma poinformował, że takowe odpowiedzi otrzymywał, o czym już wcześniej informował.  

 Ponadto widząc, że Pan Chmielewski po raz kolejny chciał zabrad głos, 

Wiceprzewodniczący poinformował, że w tej sprawie nie udziela mu już głosu. 

 Poinformował, że w dniu 27 maja br. przypada kolejna, dwudziesta pierwsza rocznica 

powstania samorządu i z tej okazji w Dniu Samorządowca odbędzie się o godzinie 16.00  

w Kościele Św. Trójcy Msza Święta w intencji samorządowców miejskich i powiatowych. 

 Odczytał pismo Organizatorów Europejskiego Tygodnia Młodzieży 2011, który 

odbędzie się w dniach 16 – 21 maja 2011r. (pismo stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  

  

Ad pkt 17. 

Po wyczerpaniu porządku obrad sesji  

Wiceprzewodniczący Rady Miasta LESZEK OŚLIŹLOK 

zakooczył obrady VI sesji  o godz. 17.30 słowami : 

 

„Z A M Y K A M   O B R A D Y   VI  S E S J I  R A D Y  M I A S T A” 

 

                                Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

               mgr Leszek Ośliźlok 

P r o t o k o l a n t:  

Dorota Hanna Majewska 
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